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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .*
13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot
vezető miniszterhez ,

„Megkapták-e időben a nyugdíjnövelésüket azok, akik korábban a nyugdíjuk mellett
munkát végeztek ?

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönöm előző kérdésemre adott válaszát, amelyben leírta, hogy „Az Országos

Nyugdíjbiztosítási Főigazgatóság a fent említett vizsgálatoktól függően, az adatok
rendelkezésére állásának megfelelően folyamatosan és ütemezetten készítette el ő a
nyugdíjnövelési határozatokat. 2017. október 31-ig összesen 38 485 nyugdíjas részér e
állapított meg nyugdíjnövelést . "

Válaszában azt írta, hogy: „A jogszabály módosításával lehetővé vált, hogy az eljáró
hatóság országos szinten, az ügyfelek közreműködése nélkül, proaktív módon biztosítsa a
növelés megállapítását . Ezzel az ügyfelek megkímélhetők a nyugdíjnövelés igénylésével
kapcsolatos költségektől és adminisztratív terhektől.

Ez nagyon szépen hangzik, de sajnos több olyan esetrő l is tudok, akik a mai napig nem
kapták meg nyugdíjnövelésüket . A problémát Ön is elismerte el őző válaszában, amikor azt
írta, hogy „A határozatok folyamatos kibocsátása, a jövedelemadatok ütemezet t
feldolgozás a révén napról napra változik a már elintézett és a folyamatban lévő ügyek
száma, aránya.”



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Befejezték-e már a 2016-os nyugdíj melletti munkavégzés alapján 201 7

október 31-ei határidőig a proaktív módon hivatalból való nyugdíjnövelése k
megállapítását?

• Mennyi érintett kapta meg a törvényben meghatározott határid ő ig a
nyugdíjnövelést?

• Mennyi érintett nyugdíjas nyugdíjnövelése késett ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . január 10 .

Korózs Lajos
országgyűlési képseló

(MSZP)
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